

18th Asian Games, Jakarta-Palembang
Selection Criteria & Appeal Mechanism of Athletes
The Judo Association of Hong Kong, China

The Selection Committee, under the Ad Hoc Committee of The Judo Association of Hong Kong, China on affairs of the Hong Kong National Judo Squad, shall nominate Judo Athletes to the Selection Panel of the Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China for the 18th Asian Games, Jakarta-Palembang with the following Criteria.

Basic Requirements:

1. Member of The Judo Association of Hong Kong, China; and
2. Member of the Hong Kong National Judo Squad

General Benchmarks:

1. Skill capability; and
2. Past results in local and international events; and
3. The recommendations by coach/es; and
4. Stamina and Fitness; and
5. Potential; and
6. Commitment; and
7. Attitude & Discipline.

Specific Criteria:

1. The Athlete/s to be selected should possess outstanding results in international competitions:
 - a. *Ranked 1st to 8th in 2014 until recent Championships sanctioned by Judo Union of Asia.
 - b. *Ranked 1st to 8th in 2014 until recent Championships sanctioned by International Judo Federation.
 - c. *Ranked 1st to 8th in 2014 Incheon 17th Asian Games.
 - d. *Ranked 1st to 8th in 2017 13th National Games.
 - e. *Ranked 1st to 8th in 2017 29th Universiade Games.

* On condition that there are a minimum of four participants in the competition(s) AND the athlete/s ranked one-third or above among the total number of participants.

2. Participated in the Rio 2016 Olympic Games

The Selected Athlete/s must also fulfil the following conditions:

1. He/She must pass the Medical Check-Up to demonstrate his/her fitness for competition.
2. He/She should comply with the eligibility code of the Olympic Council of Asian Constitutions & Rules and the Terms and Conditions of the Technical Handbooks of the Indonesia Asian Games Organizing Committee.

Appeal Mechanism for the Selection of Athletes of 18th Asian Games, Jakarta-Palembang

The Appeal Committee of The Judo Association of Hong Kong, China shall handle any possible appeals or complaints against the selection results of the Selection Committee. Appeal should be delivered to the Appeal Committee in written. The Applicant shall have to prove that the selection is against the criteria or lack of sufficient information for evaluation of the Selection Mechanism for the 18th Asian Games. The Appeal Committee reserves the right to accept the Appeal or not. If the Appeal is accepted, the Appeal Committee shall review the appeal in accordance with the overall selection criteria of the 18th Asian Games announced by the Selection Committee. Both the Applicant and Selection Committee could appoint legal personnel to handle the proceedings with legal fees at their own expense. The Appeal Committee, after inquiry, could adjust the number of nominated athlete/s or just return the case back to Selection Committee for re-consideration.

2018亞洲運動會香港柔道代表隊 遴選準則

中國香港柔道總會香港代表隊專責委員會轄下香港代表隊遴選委員會根據以下準則提名2018亞洲運動會柔道運動員予中國香港體育協會暨奧林匹克委員會遴選委員會評選。

基本準則:

1. 中國香港柔道總會會員；及
2. 中國香港柔道代表隊成員。

一般準則:

1. 技術水平；及
2. 過往成績；及
3. 教練推薦；及
4. 體能及狀態；及
5. 潛質；及
6. 投入感；及
7. 態度及紀律。

特別遴選準則:

獲提名的運動員必須符合以下的選擇運動員的標準。

1. 運動員於國際比賽中獲取優異成績：
 - (a) 2014年至最近亞洲柔道聯盟所認可的賽事排名第一至第八名；
 - (b) 2014年至最近國際柔道聯盟所認可的賽事排名第一至第八名；
 - (c) 2014仁川第十七屆亞運會排名第一至第八名；
 - (d) 2017第13屆全國運動會排名第一至第八名；
 - (e) 2017年世界大學生運動會排名第一至第八名。運動員的比賽成績必須排名於總參賽人數的前三分之一及最少有四名運動員參賽。
2. 2016里約奧運會香港代表

運動員尚須滿足以下條件:

1. 運動員必須通過體檢以證明他/她們的身體狀況合乎比賽要求；
2. 運動員必須遵從由亞奧理事會制定的亞洲憲章及條例，雅加達亞洲運動會組織委員會技術手冊的憲章及條款。

運動員必須符合以上各項準則及條件方得到中國香港柔道總會的提名。

2018亞洲運動會香港柔道代表隊遴選上訴小組

任何涉及的運動員對遴選組的決定有異議時，可向上訴組提出上訴申請，申請者必須以書面提出；並證明2018亞洲運動會香港柔道代表隊遴選組在遴選過程中並未執行或偏離已頒佈的遴選準則或程序，或於遴選過程中所獲取的資料存有缺陷，而該等資料足夠影響結果。否則可拒絕上訴申請。小組一旦接納上訴申請，必須根據2018亞洲運動會香港柔道代表隊遴選組定出參考指標及因素重新審議。上訴組和申請人均可委托法律代表參與涉及上訴的全部過程，惟所有由於委任法律代表而引致的費用，在任何情況下均由委托一方自行負責。上訴組經研判後可增補或刪減代表名額或人選，亦可發還遴選組再議。